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W dniu 29.01.2015 składałem interpelację związaną z dostępem do tanich 

mieszkań dla mieszkańców o niższych zasobach finansowych w ramach 

Krajowej Polityki Miejskiej.  

Właśnie zakończyła się wiosenna edycja programu dotacyjnego Banku 

Gospodarstwa Krajowego. Samorządy złożyły 111 wniosków na łączną kwotę 

102 mln zł, co pozwoli na wybudowanie 1700 mieszkań dla najuboższych, 

ponad 951 lokali komunalnych i 763 lokali socjalnych i pięciu mieszkań 

chronionych.  

Wiosenna edycja programu była pierwszą po zmianie ustawy, która zakłada 

większe dopłaty dla gmin, spółek gminnych i organizacji pożytku 

publicznego, na tworzenie zasobów mieszkaniowych. 

Wzrost zainteresowania programem potwierdza ogromną potrzebę budowania 

mieszkań dla osób o niskich dochodach. 

Pytania: 

1. Czy samorząd elbląski lub inne podmioty z Elbląga aplikowały o takie 

wsparcie w Banku Gospodarstwa Krajowego? 

2. Jeśli nie, to czy są plany by z tego programu skorzystać? 

 
 


